

Columbia [運動攝影] 教室-條款及細則：

1. 如有任何爭議，太古資源有限公司保留最終決定權。
2. 工作坊每節最多只限10人。
3. 工作坊以廣東話進行。

太古地產管理有限公司 -分享會條款及細則：

1. 有關活動場地人數有限，所舉辦活動必須預先登記, 不接受即場登記。先到先得，額滿即止。每人只可參加指定日期及時間之分享會一次。
2. 參加者須具備良好的身體健康狀況，並聲明自願參加是次活動和願意承擔自身的意外風險及責任。大會建議參加者於分享會時須自行留意個人的身體狀況是否良好。於活動期間如有不適，請立即停止活動。
3. 倘若參加者在活動期間發生意外，包括受傷、死亡及財物損失等，皆願意自行承擔所有責任；太古地產管理有限公司及其主辦商戶均無須作出賠償或任何法律責任。
4. 每張分享會入場証可供一名參加者入場。每節參加者人數有限。參加者必須根據分享會入場証上的指定日期及時間出席，並出示分享會入場証正本參加活動。如分享會入場証遺失或損毀，將不獲補發。
5. 參加者必須於分享會開始前 15 分鐘到達太古城中心指定分享會位置之登記處，出示有效入場証並由分享會工作人員蓋上太古地產管理公司印章以確認其出席，逾期無效。如未能出示有效入場証，將不能參加是次活動。參加者須於分享會結束當日攜同蓋有有效太古地產管理公司印章之收據於太古城中心二樓顧客服務處辦理按金退回手續。未有出席或未有完成分享會人士將不獲退回按金。
6. 各分享會均不設補課，並依擬定的日期及時間內進行。缺席者將視作自動放棄處理。
7. 太古地產管理有限公司保留更改活動日期及時間之權利而毋須事先得到參加者的同意。
8. 惡劣天氣安排：
如香港天文台在活動開始前三小時內，已懸掛或已公佈即將懸掛，紅色或以上之暴雨警告或8號或以上之颱風訊號，活動將自動取消而毋須事先通知。如在活動進行期間，上述警告/訊號才懸掛，又或活動突然受天氣或其他因素影響，太古地產管理有限公司及其主辦商戶有權更改、調整、延期或終止活動，而毋須作出其他安排或給予參加者任何補償。若太古城中心終止或取消活動，已收取的按金將發還予已繳交按金的人士。
9. 分享會所涉及之內容及服務乃由主辦商戶提供，太古地產管理有限公司不對該等分享會內容及服務作任何保證或承擔任何責任，而分享會的參加者將放棄其追究太古地產管理有限公司及其主辦商戶的所有權利及利益（如有）。
10. 太古地產管理有限公司保留一切權利更改活動內容及活動講者。
11. 參加者須保證所有填寫資料均正確真實，如有不實資料，太古地產管理有限公司有權取消其參加資格而無須事先通知。
12. 參加者須自行保管其個人財物，太古地產管理有限公司毋須為參加者之財物損壞或損失負責。
13. 參加者須同意太古地產管理有限公司及其主辦商戶使用其參與活動之照片/錄像作是次活動的宣傳及推廣用途。
14. 參加者一經遞交報名表格，即被視為明白並願意遵守所有條款及細則。
15. 太古地產管理有限公司及其主辦商戶保留修改上述細則及條例的權利而毋須事先通知。
16. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司及其主辦商戶擁有最終決議權。
17. 中英文版本之內容如有任何歧義，概以中文版本為準。

Terms & Conditions of Columbia [Sports Photography] Workshop:

1. In case of dispute, the decision of Swire Resources Limited shall be final.
2. Each workshop session with a maximum of 10 participants.
3. Workshop is conducted in Cantonese.

Swire Properties Management Limited –Sharing session Terms & Conditions:

1. Advance registration is required for all activities held at the event venue. On-site enrolment will not be accepted. Seats for each sharing session are limited, and registrations will be processed on a first-come-first-served basis. Each person can only attend the sharing session held at their designated date and time once.
2. Participants who are injured, pregnant or suffering any other form of physically limiting illness are not allowed to participate in the workshop.
3. Participants shall not hold Swire Properties Management Limited and the organising tenants responsible for any deaths, injuries, or loss of personal property resulting from any accidents that occur during the course of the event.
4. Each ticket allows entry for one participant. Each session allows for a limited number of participants. Participants must take part in the sharing session that corresponds to the designated date and timeslot on their tickets, and must show their original tickets at the workshop. The sharing session entry ticket will not be replaced if lost or damaged.
5. Participants must arrive at the registration counter at Cityplaza's Designated sharing session Area 15 minutes before the start of the workshop, and must present their entry ticket for admission. Sharing session staff will confirm participant's attendance by stamping their ticket with a Swire Properties Management Limited company stamp. Latecomers will not be admitted. Participants who are unable to show their entry ticket will not be allowed to participate in the event. After the sharing session finishes, participant should bring their stamped entry ticket to the Customer Service Counter, 2/F, Cityplaza on the same day the sharing session took place to get their deposit refunded. No deposits will be refunded to participants who did not attend or who failed to complete the workshop.
6. Lessons will be conducted as scheduled. No rescheduling request will be accommodated. Absentees forsake all missed lessons.
7. Swire Properties Management Limited reserves the right to modify the sharing session schedule without the consent of the participants.
8. Special arrangements under adverse weather conditions: The sharing session will automatically be cancelled without any prior notice if the Hong Kong Observatory has hoisted or announced that it will hoist either an amber rainstorm warning or above or typhoon signal no. 3 or above within 3 hours before the start of the workshop. If said warning/signal is hoisted during the workshop, or if the sharing session is suddenly affected by adverse weather or other circumstances, Swire Properties Management Limited is entitled to amend, vary, postpone, or terminate the sharing session without providing alternate arrangements or compensation to participants. Should Cityplaza terminate or cancel the workshop, affected persons who have paid deposits.
9. The workshop's content and services are provided by the organising tenants. Swire Properties Management Limited makes no warranties and disclaims all liability with respect to these products and services. Sharing session participants agree to waive all rights and interests, if any, to pursue any action against Swire Properties Management Limited and the organising tenants.
10. Swire Properties Management Limited reserves the right to alter the sharing session content and instructor.
11. Participants shall ensure that all information they provide is true and correct. Swire Properties Management Limited retains the right to disqualify without prior notice any participants who provide false information.
12. Participants are responsible for ensuring the safety of their personal belongings. Swire Properties Management Limited is not liable for any loss of or damage to participants' belongings.
13. Swire Properties Management Limited and the organising tenants reserve the right to publish relevant sharing session photos and videos for marketing promotional purposes, without any prior consent of or payment of fees to sharing session participants.
14. Once the application form has been submitted, it means that the participants affirm that they understand and agree to comply with these Terms and Conditions.

15. Swire Properties Management Limited and the organising tenants reserve the right to amend these Terms and Conditions without prior notice.

16. In the event of a dispute, Swire Properties Management Limited and the organising tenants reserve the right of final and binding decision.

17. In the case of discrepancies between the Chinese and English versions, the Chinese version shall prevail.